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《单词百科:innovation是什么意思?innovation怎么发音?innovation的解释
和用法》

英语单词innovation是什么意思?innovation怎么读?innovation怎么发音?美加网为您整
理了innovation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看
吧！

innovation怎么读

innovation的读音:[��n��ve��n]

innovation的意思

1、n.改革，创新;新观念;新发明;新设施;

innovation的相关词组

1、technological innovation 工艺革新，技术革新;
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2、management innovation 管理创新;管理的创新;管理革新

3、congruent innovation 一致创新;

innovation的近义词

1、advance  vt.（使）前进;将⋯提前;预付;提出;

2、coinage  n.硬币;货币制度;新创的词语;

3、conception  n.概念，观念;构思，设想;怀孕;

4、creation  n.(宗教)创世;创造作品;天地万物;

5、design  v.设计;制图;构思;计划;制定;制造;

innovation的双语例句

1、He's already finished with that item of innovation and is now flying at higher game.

他完成了那项革新项目之后,又向更高目标努力.

2、Anesthesia was a great innovation in medicine.

麻醉是一项伟大的医学创新.

3、There are all sorts of possibilities for technical innovation.

技术革新的门道很多.

4、Abstract : collectivity cooperation innovation capability is the uppermost one of
modern enterprise.

企业的创新能力是现代企业最主要的竞争能力.

5、The vegetarian burger was an innovation which was rapidly exported to Britain.

素食汉堡是一种迅速传到了英国的新开发食品。

6、We have logged up a remarkable series of gains in technical innovation.

我们已在技术革新方面取得一系列可观的成就.
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7、Increasing technological application and innovation in manufacturing industries
result in more specialisation and distribution of processes on a global scale.

制造业日益增加科技和创新意念的应用,使工序更趋专门精细和分散于全球.

8、An enterprise should encourage innovation.

企业应鼓励创新.

9、Our discussion today will centre on technical innovation.

今天重点讨论技术革新问题.

10、Capitalism stresses innovation, competition and individualism.

资本主义强调的是创新、竞争和个人至上。

11、To grow the business, he needs to develop management expertise and innovation
across his team.

为了拓展业务，他需要提高整个团队的管理技能和创新能力。

12、Development and innovation of the wheel building machinery the eternal pursuit of
our company.

车轮装备设备的发展和创新是我们公司永恒的追求.

13、To go in for technical innovation, one must have the fearless spirit of a pathbreaker.

搞技术革新就要有一股不怕困难的闯劲.

14、They have made great efforts in technical innovation and every one of them has
shown his own art and skill just like the eight immortals soaring over the ocean.

他们大搞技术革新,真是八仙过海,各显神通.

15、This technical innovation will save us much time and labour.

这项技术革新可以为我们节省大量的时间和劳力.

16、Real partnerships and results are about sharing information, synergy, innovation,
and mutual benefit.
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真正的合作伙伴和结果将会是一起共享信息, 协作, 创新和相互的利益.

17、His greatest innovation was the use of interchangeable parts.

他最大的革新在于使用了可互换的零件。

18、China should also improve its governance of science and innovation policy.

中国也需要提高它的政府的科学和创新政策.

以上是美加网为您整理的innovation怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

https://dict.tjqzz.com/innovation
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